
   

Vragen Commissie Ruimte 15 september 2023  

 

Vragen Inez Flameling (PvdA-GL), over Brief GS van 4 juli 2023 over Uitvoeringsplan Schone Lucht Akkoord - 284830, 
agendapunt 9.1 

 

Vragen Commissie Ruimte Antwoorden  

Er is een toezegging gedaan om de Zeeuwse gemeenten op te roepen om het SLA 
te ondertekenen. Dit is gebeurd. 1 gemeente (Terneuzen) heeft het ondertekend; 
de gemeente Middelburg overweegt het. De toezegging wordt nu als afgedaan 
beschouwd. 

 
 

Is het nog steeds het streven dat alle Zeeuwse gemeenten het hebben getekend? 
Zo ja wat gebeurt er dan om dit te bewerkstellingen? Zo nee waarom niet?   

Als deelnemende partij aan het SLA streven wij naar samenwerking 
omdat dit van toegevoegde waarde kan zijn.  
Afgelopen jaren is daarom zowel ambtelijk als bestuurlijk het SLA 
meerdere malen bij de Zeeuwse gemeenten onder de aandacht 
gebracht. Ook vanuit de SLA organisatie wordt ruimschoots 
voorzien in voorlichting. 
Het is nu aan gemeenten om te kiezen wel of niet te ondertekenen. 
Met de gemeenten Terneuzen en Middelburg zijn wij ambtelijk 
inmiddels in gesprek over samenwerking en uitvoering SLA. 
 

 

 
 
 
 




